
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 
zo dna 19. 04. 2017. 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 18:00 h. v miestnosti c. 107 v Primaciálnom paláci. 
 
Prítomní: JUDr. Mgr. Jozef Uhler, Ing. Jarmila Tvrdá, Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá, Ing. Peter 
Sádovský, Ing. Milan Donoval, Mgr. Ján Bôcik, Mgr. Peter Netri, Ing. Bronislav Weigl, MUDr. Iveta 
Plšeková, Ing. arch. Branislav Kaliský. 
 
 
Ospravedlnili sa:, Ing. Peter Hrapko, , Ing. Jozef Moravčík, plk. Ing. Ivan Lechner, Ing. Katarína 
Augustinič, Ing. Mgr. Radoslav Olekšák. 
 
Neprítomní: - 
 
Program rokovania komisie: 
 
01.   Kontrola záznamu KDIS zo dna 20.03.2017. 
02.  Informácia o stave príprav projektov dopravnej infraštruktúry, ktorých realizácia sa predpokladá 

v rámci Operačného programu Integrovaná Infraštruktúra 2014 – 2020 a Integrovaný Regionálny 
Operačný Program 2014 – 2020. 

03.   Informácia o stave plnenia Akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy pre rok 2017. 
04.   Návrh novely všeobecných právnych predpisov k oznamovaniu zmien obsahu digitálnej technickej 

mapy mesta. 
05.   Návrhy dopravného riešenia v zóne Twin City (prezentácia developera). 
06.   Rôzne. 
 
Hlasovanie: prítomní: 10  za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0  nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dna 20.03.2017. 
 
K záznamu KDIS zo dna 20.03.2017 neboli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ 
 
berie na vedomie 
 
Záznam z rokovania KDIS zo dna 20.03.2017. 
 
Hlasovanie: prítomní: 10 za: 10  proti: 0  zdržal sa: 0 nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 
K bodu 2 
Informácia o stave príprav projektov dopravnej infraštruktúry, ktorých realizácia sa predpokladá 
v rámci Operačného programu Integrovaná Infraštruktúra 2014 – 2020 a Integrovaný Regionálny 
Operačný Program 2014 – 2020. 
 
Materiál uviedli Mgr. Anna Tfirstová a Mgr. Helena Bystrianová z oddelenia stratégie a projektov. Po 
skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 



Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní 
 

a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Informácia o stave príprav projektov dopravnej infraštruktúry, ktorých realizácia sa 
predpokladá v rámci Operačného programu Integrovaná Infraštruktúra 2014 – 2020 a Integrovaný 
Regionálny Operačný Program 2014 – 2020“ 
 

b) žiada 
 
primátora hl. mesta SR Bratislavy o vrátenie projektov „Zriadenie vyhradených jazdných pruhov pre 
VOD a cyklistov“ a „Modernizácia zastávok VOD za účelom ich sprístupnenia zdravotne postihnutým 
osobám a zvýšenia komfortu“ do zásobníka projektov zaradených do Integrovaného Regionálneho 
Operačného Programu 2014 – 2020 
 

c) žiada 
 
primátora hl. mesta SR Bratislavy o preverenie zaradenia projektu pešej lávky cez Chorvátske rameno 
do projektu II. etapy výstavby Nosného systému Mestskej hromadnej dopravy ako súčasť prístupu 
k plánovanej zastávke električky Gessayova 
 

d) žiada 
 
primátora hl. mesta SR Bratislavy o prezentáciu projektu II. etapy výstavby Nosného systému Mestskej 
hromadnej dopravy 
 

e) žiada 
 
Dopravný podnik Bratislava, a.s. o urýchlené predloženie pôvodného projektu „Trolejbusová trať 
Patrónka – Karlova Ves“ bez realizácie odbočnej trate do lokality Staré grunty na Oddelenie stratégie 
a projektov. 
 
Hlasovanie:  prítomní: 8  za: 8  proti: 0   zdržal sa: 0  nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 3 
Informácia o stave plnenia Akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy pre rok 2017. 
 
Materiál uviedol Ing. Pavol Griač z oddelenia stratégie a projektov. Po skončení prezentácie a odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní 
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Informácia o stave plnenia Akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy pre 
rok 2017“. 
 

Hlasovanie:  prítomní: 6  za: 6  proti: 0   zdržal sa: 0  nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 

 
 



K bodu 4 
Návrh novely všeobecných právnych predpisov k oznamovaniu zmien obsahu digitálnej 
technickej mapy mesta. 
 

Materiál uviedol Ing. Ján Nývlt z oddelenia informačných technológií. Po skončení prezentácie 
a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní 
 

a) berie na vedomie 
 
predložený materiál „Návrh novely všeobecných právnych predpisov k oznamovaniu zmien obsahu 
digitálnej technickej mapy mesta“ 
 

b) odporúča 
 
predložiť návrh novely všeobecných právnych predpisov k oznamovaniu zmien obsahu digitálnej 
technickej mapy mesta na najbližšie rokovanie mestskej rady a mestského zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie:  prítomní: 6  za: 6  proti: 0   zdržal sa: 0  nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 5 
Návrhy dopravného riešenia v zóne Twin City (prezentácia developera). 
 
Materiál nebol uvedený z dôvodu neprítomnosti zástupcov developera. Po pripomienkach členov 
komisie k dopravnému riešeniu v lokalite bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní 
 
žiada 
 
primátora Hlavného mesta SR Bratislavy o predloženie výhľadového riešenia MHD v lokalite Nivy. 
 
Hlasovanie:  prítomní: 7  za: 7  proti: 0   zdržal sa: 0  nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 6 
Rôzne. 
 

V tomto bode predniesla členka KDIS Ing. arch. Mgr. art. Elena Pätoprstá požiadavku ohľadne 
výberu definitívneho variantu riešenia križovatky Rusovská cesta - Lenardova. Po skončení odbornej 
diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní 
 
žiada 
 
primátora Hlavného mesta SR Bratislavy o predloženie vybraného variantu riešenia križovatky 
Rusovská cesta - Lenardova na najbližšie rokovanie KDIS. 



Hlasovanie:  prítomní: 6  za: 6  proti: 0   zdržal sa: 0  nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 Nasledovala prezentácia spoločnosti BigMedia o navrhovanom riešení Bike-sharingu 
v Bratislave. Zástupca spoločnosti p. János Gaál prezentoval riešenia spoločnosti NextBike v iných 
mestách, kde bol systém Bike-sharingu úspešne zrealizovaný. Po prezentácii nasledovala odborná 
diskusia k tejto problematike.  
 
 
 
 
 
 
 

JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v.r. 
predseda komisie 

 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Patrik Kohan 
 

V Bratislave, 19.04.2017 


